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Aan de leden van Provinciale Staten 

 

Toelichting vragensteller 

De aanvliegroute van en naar vliegveld Rotterdam The Hague Airport wordt volgens 

berichtgeving mogelijk uitgebreid met een lijn die dwars over Delfgauw gaat lopen. De 

Luchtverkeersleiding Nederland (LVNL) wil de route richting de Noordzee aanpassen, 

zo blijkt uit stukken van de luchtvaartautoriteit. Volgens een woordvoerder van het 

vliegveld gaat het alleen om vluchten richting Londen. De reden van de nieuwe 

aanvliegroute boven Delfgauw, ligt in het feit dat nieuwe toestellen steeds moeilijker 

de krappe bocht in de huidige route kunnen nemen. LVNL laat weten dat de overlast 

niet groter wordt, maar het geluid slechts verplaatst wordt. De beslissing voor de 

nieuwe aanvliegroute wordt later dit jaar genomen. 

 

1. In het collegeakkoord ‘Zuid-Holland slimmer schoner sterker’ wordt vermeld: “Wij 

houden de geluidsoverlast en uitstoot bij vliegvelden scherp in de gaten. Daarvoor 

zien wij er op toe dat de regels voor geluidhinder rond vliegvelden worden nageleefd. 

Bij overschrijding van de geldende normen treden wij direct handhavend op.’ Worden 

de geldende normen voor geluidsoverlast bij een gewijzigde aanvliegroute boven 

Delfgauw (gemeente Pijnacker-Nootdorp) overschreden en zo ja in welke mate? 

 

Antwoord 

Nee, er vinden geen overschrijdingen plaats van de geldende normen en wettelijke 

geluidcontouren van Rotterdam The Hague Airport. Overigens betreft het niet de 

aanvliegroute maar een uitvliegroute die gewijzigd wordt. 

 

2. Op welke manier is GS betrokken bij de besluitvorming over de gewijzigde vliegroute, 

die later dit jaar wordt genomen en welke invloed heeft GS op deze besluitvorming? 

 

Antwoord 

De wijziging van de vliegroute is met de provincie en de direct omliggende gemeenten 

besproken in de Bestuurlijke Regiegroep Rotterdam The Hague Airport (BRR). 

Daarnaast heeft de Luchtverkeersleiding (LVNL) een consultatiebijeenkomst 

gehouden waar de provincie bij aanwezig was. De gemeente Pijnacker-Nootdorp was 

daar abusievelijk niet voor uitgenodigd, maar is later wel geïnformeerd en heeft ook 

een schriftelijke reactie gegeven. Ook de provincie heeft haar zienswijze gegeven. 
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De provincie heeft daarin aangegeven dat, op basis van de destijds beschikbare 

informatie, de voorkeursvariant van de LVNL de beste optie lijkt. Verder heeft de 

provincie het verzoek gedaan om het aantal gehinderden per variant in kaart te 

brengen, en dat als zou blijken dat een andere variant daarin gunstiger scoort, te 

overwegen deze variant later alsnog in te voeren. 

 

De Luchtverkeersleiding heeft naar aanleiding van de consultatiebijeenkomst en de 

ingekomen reacties onderzoeksbureau Adecs opdracht gegeven om het aantal 

gehinderden voor de verschillende varianten van de uitvliegroutes te berekenen. Deze 

informatie is nog niet beschikbaar gekomen. Als onderdeel van de wettelijke 

procedure voor het wijzigen van een vliegroute komt de LVNL eveneens met een 

communicatieplan. Gedeputeerde Staten zullen bezien of deze documenten, zodra wij 

er kennis van hebben genomen, aanleiding geven voor een nieuwe reactie richting de 

LVNL. 

 

3. Op welke manier en wanneer worden Provinciale Staten hierover geïnformeerd? 

 

Antwoord 

Gedeputeerde Staten wachten het communicatieplan en het onderzoek naar het 

aantal gehinderden af, voordat zij andere partijen informeert. Op dit moment is er nog 

te weinig concrete informatie om deze te delen. 

 

4. Is er door de gewijzigde aanvliegroute sprake van toename van geluidsoverlast boven 

Delfgauw en zo ja in welke mate en is er sprake van verplaatsing van geluidsoverlast? 

Zo ja, kunt u aangeven om welke verplaatsing het exact gaat? 

 

Antwoord 

Alle vier de varianten van de nieuwe uitvliegroute liggen dichter bij Delfgauw dan de 

oude route. Een toename van de geluidbelasting is daarom te verwachten maar het is 

nog niet bekend in welke mate. Daarvoor dient het onderzoek bedoeld in het antwoord 

op vraag 2. 

 

5. Is het waar dat de vliegtuigen in de voorgestelde varianten een groter deel over 

bewoond gebied in de gemeente Pijnacker-Nootdorp vliegen dan nu het geval is en zo 

ja welke gevolgen heeft de nieuwe aanvliegroute voor de veiligheid van inwoners? 

 

Antwoord 

De toestellen komen in alle vier de varianten noordelijker over de kern van Pijnacker 

dan voorheen het geval was. De voorstelde varianten liggen allen ruim buiten de 

geldende veiligheidscontouren en de LVNL ziet daarom geen aanleiding om veiligheid 

te onderzoeken. 
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6. Hoeveel vluchten worden er bij de nieuwe aanvliegroute gepland boven Delfgauw, op 

welke tijden en hoe verhoudt zich dit met de huidige vliegroutes? 

 

Antwoord 

Deze informatie is nog niet beschikbaar gekomen. Zie verder het antwoord op vraag 3. 
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